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Problematika Riadnej Konferencie SPF 2021   
================================ 

 
S termínom blížiacich sa Konferencií SPF 24. - 25. septembra 2021 z pôvodne 
prezenčných zmenených na on-line formy po preštudovaní jednotlivých materiálov 
k rokovaniam uvádzam nasledovné. 
 
  ■  Mala byť vytvorená pracovná skupina na úpravu a vytvorenie návrhu nových stanov  
      SPF (uvádza p. Králik v zápise z Rady SPF dňa 6.5.2020) ako vyplynulo z úlohy   
      Konferencie  SPF v roku 2019. Z tejto pracovnej skupiny mal vzísť základný pracovný materiál  
      a mal byť sprístupnený na verejnú diskusiu a pripomienkovanie členskej základni SPF. Následne  
      táto pracovná skupina mala vyhodnotiť doručené návrhy a pripomienky.  
 
  ■  V správe dočasného kontrolóra SPF zo dňa 16. septembra 2021 kontrolór SPF  
      odporúča revidovať Stanovy SPF, vytvoriť pracovnú skupinu na koncepčnú revíziu  
      Stanov SPF, posúdiť členov Rady SPF s ohľadom na jej úlohy v SPF. 
 
Napriek nepriaznivej súčasnej Covid situácii bolo podľa môjho názoru možné sa uvedenej veci 
zodpovedne venovať už dávnejšie (napr. aj online formou). Nezaznamenal som vytvorenie takejto 
pracovnej skupiny a plnenie tejto úlohy ešte z predchádzajúcej Konferencie SPF.  
 
Na základe uvedeného a v zmysle Článku 35 bod 2. Stanov SPF žiadame ako riadny člen 
SPF vypustiť bod č. 18 z rokovania Riadnej Konferencie SPF dňa 24. septembra 2021.  
 
Zároveň v zmysle Článku 22 bod 2.b) Stanov SPF požadujeme, aby bol zvolaný Aktív 
plaveckých oddielov a klubov na ktorom bude: 
  
1. Vytvorená pracovná komisia na koncepčnú revíziu Stanov SPF 
 
    Základné návrhy zmeny Stanov SPF, ktoré vyplynú z jej rokovania budú zverejnené resp. zaslané  
    všetkým riadnym členom SPF na verejnú diskusiu a pripomienkovanie. 
 
2. Pri nastavení jasných manažérskych cieľov navrhnutý zrozumiteľný Strategický plán  
   rozvoja plaveckých športov, definované merateľné ciele a spôsob ich pravidelného  
   hodnotenia 
 
   Mali by sme mať určité predstavy o možnom smerovaní plaveckých športov, kde by sme chceli  
   plávanie a ostatné plavecké športy vidieť v budúcnosti, ako by sme to mali dokázať a čo by sme    
   mali pre to urobiť. Len spoločne môžeme vytvoriť kvalitnú a reálnu víziu rozvoja a posunúť náš  
   plavecký šport vpred a premeniť naše vízie a plány na skutočnosť. 
 
   Strategické rozhodnutia v SPF by mali byť robené až po dôkladnej diskusii s výpočtom prínosov  
   a nákladov, zohľadnením alternatív jednotlivých športových odvetví (keďže schválenie a ich  
   realizácia predpokladá využívanie často tých istých bazénov vrátane možných časových kolízií pri  
   tréningoch či súťažiach). Vzájomná koordinácia 4 plánov (jednotlivých športových odvetví) je preto  
   nevyhnutná. Bude preto nevyhnutné urobiť prioritizáciu, ktorá však má byť nielen tzv. mocenská,   
   ale aj vecne zdôvodnená a racionálna. 
 
   Strategický plán SPF po odsúhlasení na Konferencii SPF bude možné implementovať konkrétnymi  
   osobami zvolenými na konferencii, ktoré sa aktívne zapájali do jeho prípravy a tvorby a dôverne  
   preto poznajú aktuálny stav, procesy a problémy SPF a budú schopné okamžite po ich prípadnom  
   zvolení do orgánov SPF na Volebnej Konferencii SPF informovane a na vysokej odbornej úrovni  
   zapojiť sa do správy a riadenia SPF. 
 
  Banská Bystrica 20. septembra 2021                                       Milan Záborský  v. r. 
                                                                                             štatutárny zástupca PO UMB 


